
Referat Bestyrelsesmøde d. 24/11 
 

Tilstede: Britta (Klaras mor), Christina (Daniels mor), Lars (Jeppes far), Ulrik (Lars’ far) 

Diana (referent, pædagog), Jette (leder KHS) 

Aktuelt fra de 3 grupper: 
• Der bliver arbejdet med aftenåbning i alle 3 teams.  

• Ydet fokus på ungeinddragelse. Vi har afholdt valg med de unge ift. ungejulefrokost (om den skal 

afholdes samlet i hallen eller i grupperne).  

• Klub aktiviteterne er:  

Mandag: musik (med Nanna fra skralde bang musik). 

Tirsdag: krop & bevægelse og udeliv. 

Onsdag: vi har ’nedlagt’ flexdag. Der er nu klangmassage og krea. 

Torsdag: drenge- og pigegruppe. 

Fredag: fredagscafe. 

• Vi har i personalegruppen haft en faglig drøftelse om hvorvidt drenge- og pigegruppe stadig giver 

mening. Det er blevet besluttet at vi fra januar 2022 i stedet har ungdomsgruppe. 

• De unge der stopper til sommer: begynder at snakke mere og mere om hvad de skal efter 

sommerferien.  

Info vedr. kvalitetssamtale: 
• Dem der deltog, var ressourcepersoner (Diana og Tanja pædagoger i KHS), Jette og Anette, Børn og 

Unge chefen, 2 læringspartnere. 

• I foråret er 4. læringssamtale, der skal bestyrelsen deltage. 

• Dannelsesperspektivet i aftenåbningen. 

• Gerne nogle færre afhentningstider, så der ikke er så mange opbrud. 

SLF: 
• Hvordan kan vi formidle programmet ud til forældrene. 

• Lave en overordnet brochure omkring hvad vi tilbyder med aftenåbning (ikke blot et 

pasningstilbud, men et tilbud hvor vi bidrager til læring, udvikling og trivsel). 

• Spisning: sundt at skubbe dem lidt og udvide deres horisonter.  

Evt.: 
• Coronasituationen: hvilken situation står klubben i. Skal der meldes noget ud til forældrene ift. 

hvordan vi forholder os. 

• Sidst blev det håndteret med is i maven. Der var nogle få nedlukninger.  

• Møder med kørselskontoret: Katrine deltager i møder med kørselskontoret. Vi bliver udfordret på, 

når kørselskontoret prøver ting af ift. chauffører og ungesammensætninger (og at de ikke 

informerer os inden). Det er en udfordring for de unge, som har brug for forudsigelighed og 

struktur.  



Økonomi:  
• Vi generer et økonomisk overskud igen i år. 

• Der er ansat en ny pædagog (Tine): starter 1. januar.  

• De unge som ikke har brugt tilbuddet siden 1. august, er blevet udskrevet (forældrene er 

orienteret). De unge som er bliver udskrevet, kan altid indskrives igen, hvis de ønsker det. Det er 

primært ungdom +’er.  

• Der er købt to nye cykler, mooncars, spil, renoveret legeplads, der kommer en shelter. 

• Der er sendt fire medarbejdere afsted på efteruddannelse. 

• På et tidspunkt mister vi den understøttende undervisning (gerne have en buffer til når det sker). 

• Der er i november og december ikke nogen brugerbetaling. 

 

Hvad er situationen ift. skolens flytning sommer 2022: 
• Kan vi få en vurdering af hvor realistisk det er, at det står færdigt.  

• Vi har en udfordring i, at ungdom+ først kan komme i klubben kl. 15. De unge der går på 

Birkeskolen har et klubtilbud både os og på Birkeskolen, da de nogle dage har fri før kl. 15 og derfor 

har brug for pasning tidligere end vi kan tilbyde det. 

 

Status vedrørende 10. klasse på KHS: 
• Thorshøj skolen: hvad er deres kapacitet. 

• I år 2 ser det ikke plads til alle eleverne. 

• De kan ikke støtte at vi varetager nogle 10. klasser i vores lokaler (at vi havde et 10. klassescenter). 

Udfordring at på nogle årgange er 10. klasserne kun 5-6 elever.  

• Vi har en faldgrube af unge, som søger 11. skoleår. 

• Birgit Høgh siger at PPR stadig arbejder med det. 

• Skolebestyrelsen på Stensager består primært af indskolingsforældre. 

• Hvis Jette får nyt, så orienterer hun bestyrelsen. 

• Tanken med et 10. klasses center var at der ikke skulle være delt ledelse. Der skulle ansættes lærer 

og kunne dækkes af KHS’ pædagoger. Det vil give de unge et sceneskift, hvor vi kunne have fokus 

på voksenliv, livsduelighed og flytte hjemmefra. 

• Inklusion: Jette er inviteret med til et møde (med Birgit Høgh). 

 

Generalforsamling: 
• Sidst da der var generalforsamling var der ikke rigtig nogle tilmeldte.  

• De blev informeret over AULA, som vi er i tvivl om forældrene har set. 

• Ift. Aula: kan vi kombinere Aula og analogt. Skrive hjem i bøger og Ipad at de skal tjekke Aula. 

• D. 8. december er der forældre julearrangement: der holder vi generalforsamling efterfølgende. 

Ulrik laver en beretning og fortæller om bestyrelsesarbejdet. (Ikke fokus på hvad vi ikke kunne/kan 

grundet Corona, men hvad der har kunnet lade sig gøre). 

• I foråret kan der komme workshops.  



• Der skal skrives ud at det er en generalforsamling.  

• Hvad gør vi hvis der ikke er nye der stiller op? Der skal være en bestyrelse  

• Overveje at sende et informationsbrev ud inden generalforsamlingen (skrive at dem der sidder nu, 

ikke længere har unge i klubben). Ulrik skriver et oplæg til et informationsbrev.  

• Gitte og Mette er meldt ud af bestyrelsen. Helle (Milos mor) har ikke kunnet deltage.  

• Bestyrelsen nu er: Ulrik, Lars, Christina, Britta og Helle. 

• Hvor mange skal vælges? Er det 4 medlemmer og 2 suppleanter. 

• Jette laver de næste datoer. 

• Se om man kan sælge det på at det er onsdag aften, hvor der er aften åbning (mindre 

pasningsproblem).  

• Generalforsamlingen bliver kl. 17. 

 

Husk aflastningsunge ift. invitationer.  
 

Punkter til næste møde: 
• Økonomi.  

•  

 


